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zgłoszone przez Radnego/Radną  Rady Miasta Piotrkowa Trybunalskiego: 

Sylwię  VVięclawską  

Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
składam zapytanie w sprawie:kosztów utrzymania nowego taboru w Miejskim 
Zakładzie Komunikacji 

Treść  zapytania (Zapytanie składa się  w sprawach aktualnych problemów gminy, 
a także w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym; powinno 
zawierać  krótkie przedstawienie stanu faktycznego będącego jego przedmiotem 
oraz wynikające z niego pytania - art. 24 ust 5 u.s.g.) 

1.0pis stanu faktycznego: 

Niezwykle wyczekiwana wymiana taboru autobusowego stała się  faktem. Nowe 
autobusy na stałe zawitały na ulicach naszego Miasta. Zakup budził  wiele emocji 
wśród Radnych jak i Mieszkańców. 

2.Treść  zapytania: 

W związku z zakupem nowych autobusów komunikacji miejskiej proszę  o informację  
czy obniżyły się  koszty utrzymania (eksploatacji )pojedynczego autobusu i jak to się  
ma w korelacji ze starym taborem? Czy planowane są  kolejne zakupy ekologicznych 
autobusów bądź  rozbudowa infrastruktury, która obsługuje tego typu autobusy? 

Sylwia Więcławska 
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